



NEWSLETTER

APRIL 2022

UPDATES ON CLUB PREMISES ENTRY

The Club has installed a Member Card Reader so rather than members requiring to sign-in when entering, members can now scan their membership card. If a member forgets to bring his card, he will be required to sign-in. This procedure will start on April 1, 2022.

It should be noted that members will still be required to sign-in their guests as well as carry out H.K. Government requirements on scanning both “LeaveHomeSafe” and “Vaccine Pass” processes.

Club Management
Club de Recreio

為簡化會員進入會所時的登記程序，我們已經安裝了會員讀卡器，當會員進入時只需掃描會員卡便可記錄進入時間，如會員忘記帶會員証，仍需以手寫登記，此程序將於 2022 年 4 月 1 日開始。

請注意，會員仍需為客人簽到以及各人必須掃描【安心出行】二維碼並同時掃描【疫苗通行証】。

西洋波會管理委員會



FOOD SPENDING CREDIT

As a gesture of goodwill during these difficult times, the General Committee of the Club has decided to offer members a Food Spending Credit to their account which works out as follows:

1. For the months of April, May and June, three (3) separate allowances per member account will be offered each month. Three times each month and for a single order (can be accumulated throughout the day but all in one member signed order) of \$300 or above, HK\$100 will be credited to your account.
2. Any remaining allowances for the month may be carried forward to the subsequent month to a maximum of nine (9) spending allowances in the 3rd month.
3. This offer will commence from April and continue to the end of June. That means \$900 credit will be given to each membership for the 3 months April to June if all nine (9) spending allowances are used.
4. This Food Spending Credit is non-transferable.
5. Any unused allowances after the 30th June 2022 will not be accepted.

Club Management
Club de Recreio

在香港目前嚴峻的疫情環境下，各位會員或多或少都會面對一些困擾和影響，管理委員會明白及了解並決定通過向各位會員提供一些廚房部消費扣減金額優惠，其詳情及運作方式如下：

1. 於 2022 年 4 月、5 月和 6 月向每位會員的帳戶按月派發 3 張 HK\$100 的消費額（每月 HK\$300.00，3 個月合共 HK\$900.00。）同一會員如果在一日內簽單消費（只限廚房部食品）滿\$300 或以上，則可扣減 HK\$100.00，金額可累積使用。
2. 如該月有消費餘額未用是可以結轉到下一個月使用，如此類推，但要注意以上由會方給予的消費金額在第 3 個月（6 月）最多可結存 HK\$900。
3. 這次優惠亦只適用於 2022 年 4 月、5 月和 6 月。
4. 消費優惠金額不得轉讓給其他會員使用。
5. 在 6 月 30 日之後任何未使用的餘額不會退回及將會作廢。

西洋波會管理委員會



LOCKER FEES 1ST APRIL

Members are reminded that the Annual Fee for Lockers will be charged to your accounts on 1st April 2022.

The Annual Charges are as follows: -

Top Lockers	\$850.00
Middle Lockers	\$890.00
Bottom Lockers	\$660.00
Large Lockers	\$1,200.00

Please ensure your accounts have sufficient funds to cover this expenditure.

Leonard J. Rozario
General Manager

28th March 2022